
113-2 國立中興大學勤學獎助學金申請表 

Underprivileged Diligent Student Scholarship and Financial Aid Application Form (113-2) 

姓名：Name E-mail： 

學號：Student ID □研究所 Master's Program 
Institute of                            所     年級 Grade  

手機：Phone Number 
□大學部 Bachelor's Degree 
Department of                            系     年級 Grade  

申請資格 Eligibility Requirements： 

□最新 3個月內全戶戶籍資料 Household Registration Data for the Entire Household within the Last 3 Months 

□家境清寒證明或學雜費減免資格 Proof of Financial Need or Eligibility for Tuition and Fees Reduction 

□大學部成績：前學期學業成績班上前 50%以內；操行成績平均 85分以上。Bachelor's degree Performance: 
Academic performance in the previous semester should be within the top 50% of the class; Conduct grade should average 85 or higher. 

□研究所成績：前學期學業成績平均 80分以上；操行成績平均 85分以上。Master's Program Performance: Academic 
performance in the previous semester should have an average of 80 or higher; conduct score should average 85 or higher. 

新生及轉學生用前畢業學校或同等學歷平均成績申請。New and Transfer Students should apply using the 
average grades from their previous school or equivalent educational background. 

□最新全戶所得清單證明(113年度家庭總收入≦70萬元且利息≦5000元) Latest Household Income 
Statement as Proof (Total Household Income for the Year 112 (2023 AD) ≦ NT$700,000 , and interest ≦ NT$5,000) 

□最新全戶財產清單證明(113年度家庭總財產 300萬元以下且車輛數量≦1) Latest Household Asset 
Inventory as Proof (Total household assets of less than NT$3,000,000 for the year, and number of vehicles≦1) 

□1 1 3 學 年 享有學雜費減免≦2 萬元 或 □超過 2萬元,不得申請 (統計至收件截止日)  
Eligible for tuition and fee reduction for the academic year 113: □≦ NT$20,000 

            

113-1學期
Academic Year 113, 

First Semester 

成績 
Grades 

班上成績排名 Class Ranking 
操行≧85 Conduct 
Performance ≧ 85 

  班排名 Class Rank／班上人數 

Total Number of Students in Class 
% 

 

家庭年收入(含利息)：________________元 

Household Annual Income (Including Interest): NT$ ________ 

利息金額：________________元 

Interest Amount: NT$ ____________ 

家庭財產總額：________________元 

Total Household Assets: NT$ ____________ 
車 輛 數量：________________輛

Number of vehicles: __________ 

曾有操行上的不良紀錄：□是 □否 

Any Misconduct Records: □ Yes □ No 
請自我檢核是否符合申請資格：  簽 名    

Please Self-Check for Eligibility:  Signature 

本人保證上述申請表資料與相關證明文件屬實且無遺漏，若有偽造不實與遺漏情事，願負法律

責任並繳回本獎助學金。已明瞭本校最新版本個資隱私權政策聲明與個人資料當事人權利聲

明，同意本校使用其申請資料於獎助學金與相關業務，且概不退件。若其他獎助學金有規定不

得兼領其他獎助學金，同意領取先通知得獎者之獎助學金，放棄選擇權與不兼領獎助學金。 
I hereby certify that the information provided in this application form and the related documents are true and complete. 
I am willing to bear legal responsibility and return the scholarship if any information is found to be false or incomplete. 
I have read and understood the latest version of the University's Privacy Policy Statement and the Data Subject Rights 
Statement. I agree to the University's use of the application data for scholarship-related matters, and I understand that 
the application materials will not be returned. If other scholarships or grants stipulate that concurrent awards are 
not allowed, I agree to accept the scholarship that is first notified, waiving the right to choose or receive multiple 
scholarships. 

申請者簽章：_ Signature ________申請日期： ____年____月___日 Application Date: mm/dd/yyyy 
 


